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Tisztelt Pesterzsébeti Lakosok! 

 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény kötelezettségként 

írja elő, hogy az önkormányzati képviselő kapcsolatot tartson a választópolgárokkal, s 

részükre évente egy alkalommal, év végén, tájékoztatást nyújtson képviselői tevékenységéről. 



Természetesen év közben is megtalálják az aktuális tájékoztatás módját a saját hivatalos 

oldalamon is: 

( https://www.facebook.com/profile.php?id=100091319424713 )   . 

A fentiek alapján a következőkről tájékoztatom Önöket: 

2022. decembere óta vagyok listás önkormányzati képviselő a XX. kerületben. Az elmúlt egy 

évben megismerkedtem a képviselői feladatokkal, a sokrétű munkával. Szeretném minden 

tevékenységemmel a kerület fejlődését, megújulását szolgálni. A bizottsági és testületi 

üléseken szinte 100 %-ban részt tudtam venni.  A Sport és Egészségügyi Bizottság képviselő 

tagjaként végzem munkámat. Fontosnak tartom a kerületi lakosság egészségügyi ellátása 

színvonalának emelését, megtartását. A bizottságban gondoskodom a háziorvosi, fogorvosi 

praxisok megfelelő ellátásának megszavazásáról. Törekszem az egészségügyi intézmények 

felújítására, karbantartására szóló döntések támogatására. A színvonalas kerületi sport 

programok szervezését nagyon meghatározónak tartom mind a tanuló ifjúság, mind a felnőtt 

lakosság körében. Nagy öröm számomra, hogy kerületünkben jelentős sportélet zajlik, 

melynek egy újabb nemzetközi állomása volt idén az Okinawai Napok is, amelyre számos 

versenyző érkezett a világ minden pontjáról. Részt veszek a kerületi sportlétesítményekkel 

kapcsolatos döntésekben. Mindig öröm számomra, ha a kerületben tevékenykedő 

egészségügyi dolgozók, sportolók kitüntetésére, megjutalmazására, támogatására adhatom le 

voksomat. Amennyiben van mód sportpályázatok kiírására, határozottan támogatom ezek 

megvalósítását. 

Az év folyamán több kerületi rendezvényen is részt vettem ezek közül említek néhányat: 

- Magyar Sport Napja gála 

- Magyar hősök emlékünnepe 

- Diák országos szabadfogású csapatbajnokság a Kruj Iván Sportcsarnokban 

- Pedagógusnapi ünnepség 

- Pesterzsébeten, a Kossuth Lajos téren az ökumenikus kenyérszentelés 

Igyekszem a hozzám forduló lakosok problémáinak megoldását minél hatékonyabban 

megoldani. Az egyik legnagyobb kihívás napjainkban az illegális szemétlerakás 

megszüntetése. Kerületünket járva sajnos nagyon sok helyen találkoztam ezzel a problémával. 

Ezek az illegális szeméttelepek fertőzik idővel környezetüket. Probléma, hogy az elkövetőket 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100091319424713


nagyon nehéz tetten érni. Javasoltam ez ügyben a kiépített kamerarendszer bővítését, amely 

az év folyamán megvalósul. 

Ebben az évben, meghatározó élmény volt a törökországi földrengések kapcsán a Hunor 

hivatásos kutató-mentő szervezet tagjával történő beszélgetés a földrengés sújtotta országban 

végzett szolgálatukról.  

Tovább fogok dolgozni azért is, hogy a kerületünkben ne tegyenek különbséget pedagógus és 

pedagógus között attól függően, hogy épp ki a munkáltatója.  

Örömmel segítettem a balkonládába ültetett növények osztásában is képviselőtársamnak az 

önkormányzat kezdeményezésének keretében.  

Idén is csatlakoztunk A TeSzedd! – Önkéntesen a tiszta Magyarországért akcióhoz.  

Szintén lakossági megkeresésre történt a Bíró M. utcai kutyafuttató megszépítése, felújítása. 

A következő problémákat sikerült megoldanunk: a talaj egyenletes feltöltése földdel, a padok 

lefestése, a kiszáradt fák eltávolítása, új fák ültetése, az elhasználódott szemetes leszerelése és 

új felszerelése, a csap megjavítása, használható lapát beszerzése. 

Az idősek napja alkalmából, tisztelettel és szeretettel köszöntöttem szépkorú honfitársainkat.  

Az Ady Endre utcai parkolási rend megváltoztatásával kapcsolatban emeltem szót a 

szeptemberi testületi ülésen. Az érintett szakaszon három intézménybe hordják a gyerekeket a 

szülők. Jobb oldalt megállnak a korlátnál, az ajtót nem lehet kinyitni. Bal oldalt a gyermek 

pont a kocsik elé ugrik ki. Arra kértem a hivatalt, hogy ezt a helyzetet minél előbb rendezzék. 

November 2. felében visszaállt kérésemre az eredeti, normális parkolási rend. Így 

biztonságosabb lett a közlekedés a gyermekeknek is az oktatási intézményeknél. 

Beszámoló képekben: 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

Szeretném ezen tevékenységeimet továbbra is folytatni, hogy Pesterzsébet minél inkább szebb 

és élhetőbb kerületté váljon!  

Munkámban törekszem a hozzám forduló lakosság problémáinak megoldásában. Továbbra is 

várom megkeresésüket a következő elérhetőségeken: 

Telefonon elérnek a kerületi Fidesz irodában: 06-1-286-9639                                                    

E-mail címem: sikene.eva@pesterzsebet.hu 

 

Budapest, 2023. november 28. 

 

                                                                                                             Tisztelettel: 

     

                                                                                                             Sikéné Pfeiffer Éva  

                                                                                                             Önkormányzati képviselő 
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